
Z A P I S N I K 

6. seje Sveta članov Krajevne skupnosti Šebrelje, ki je bila 3. septembra 2021 s pričetkom ob 19. uri 
v prostoru pisarne – sejne sobe v Gasilskem domu Šebrelje.  

PRISOTNI: 
1. Evgen Ozebek, predsednik in člani: 
2. Aleksander Kuštrin 
3. Katarina Tušar 
4. Helena Bevk 
5. Marija Lapanja 
6. Uroš Božič 
7. Andrej Ozebek 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI: 
1. Tanja Kumar 
2. Urška Jereb 
 
Zapisnikar: Marija Lapanja 
 
Po ugotovitvi sklepčnosti seje je predsednik Sveta KS Šebrelje pojasnil, da se je opravičil tudi župan 
Občine Cerkno g. Gašper Uršič, ki je bil na današnjo sejo vabljen, ter nato v nadaljevanju predlagal v 
obravnavo  

d n e v n i    r e d  : 
 
1. Pregled realizacije del in nalog Sveta KS Šebrelje v letu 2021. 
2.  Okvirni plan del in nalog Sveta KS Šebrelje v letu 2022. 
3.  Razno.  
 

S predlaganim dnevnim redom so prisotni soglašali in prešli na obravnavo posameznih točk. 

Add 1. – Pregled realizacije del in nalog Sveta KS Šebrelje v letu 2021 

Predsednik Sveta KS Šebrelje (v nadaljevanju: predsednik Sveta KS) g. Evgen Ozebek je podal poročilo 
o tem, kaj je bilo v tekočem letu od zastavljenih nalog realizirano. Če na kratko povzamemo, smo na 
zadnjem sestanku (korespondenčno sejo smo zaradi vseh covid-ukrepov imeli 16. oktobra 2020) 
sprejeli plan del in nalog KS Šebrelje v letu 2021, ki je okvirno zajemal: 

1. Preplastitev vseh kritičnih delov cestišča (preplastitev v Kurjem vrhu, torej od Gasilskega doma do 
Krivca, nujna je tudi preplastitev »Po Klancu« v Srednji vasi, ki zahteva tudi konkretnejše popravilo 
ceste in nato še preplastitev sredi vasi oz. na lokacijah, ki so opredeljene kot »javno dobro«).  

 Uvodoma je predsednik poročal o udeležbi na sestanku na Bukovem, na katerem je bilo med 
drugim omenjena ukinitev pravne subjektivitete statusa KS, kar pomeni, da bi se posamezne KS 
ne financirale po dosedanjem načinu, ne glede na to, da sredstva za to ostajajo, temveč bi se 
posamezne aktivnosti po posameznih KS financirala po »integralnem proračunu«. 

 Vodovod ostaja v lasti posamezne KS kot njegovega lastnika, upravljanje nad njim pa je v 
domeni Režijskega obrata občine. Omeniti je treba, da imamo v naši KS to zadevo izjemno 
dobro urejeno, kar kaže na dobro gospodarjenje in delo vseh naših predhodnih aktivistov na 
tem področju. Za vse v zvezi z vodarino pa se krajani obrnejo na Režijski obrat Cerkno. 

 Večji del preplastitev cestišča je urejen, urejena je preplastitev cestišča po Klancu (urejeno s 
strani občine), urejena je preplastitev cestišča v Kurji vrh (tudi vse poravnano s strani občine), 
lastniki priključkov so poravnavali le svoj del obveznosti. 

  



 Urejena (gredirana, na novo nasuta, valjana) je tudi cesta od Lovske koče do vseh občinskih mej 
proti Oblakovemu vrhu in proti Idrijskim Krnicam.  

 V »Grapi« je 150 m ceste v lasti občine Cerkno in na tej cesti se izvaja rekonstrukcija, za kar je 
podana prošnja za finančno pomoč, ker občina ne more vložiti sredstev v tovrstno obnovo glede 
na to, da cestišče ni kategorizirano v kategorijo za dodelitev pomoči. KS trenutno nima v 
proračunu nobenih sredstev za leto 2021, da bi se lahko to uredilo. 

2. Ureditev dodatnih propustov.   

Urejenih je nekaj novih propustov, nabavljenih nekaj novih rešetk, dva pokrova jaškov, ki jih je 
nabavila KS, ostalih stroškov dela zaradi vloženega individualnega prostovoljnega dela ni bilo. 
Dva nova propusta sta urejena tudi na Stanu.  
 

3. Ureditev križišča proti cerkvi. 
Urejeno ! 
 

4. Ureditev klančine na eni strani vhodnih stopnic v trgovino. 
S KZ Idrija dogovorjeno o pobudi vaščanov, ki so jo na upravi KZ Idrija sprejeli in vzeli na znanje 
in bodo to zadevo sami urejali, ker od tu dalje to ni več stvar Sveta KS Šebrelje. 
 

5. Ureditev otroškega igrišča (podporni zid ob igrišču, nabava nekaj dodatnih igral). 
Ureditev igrišča smo opustili in izločili z rebalansom plana (ureditev podpornega zidu) tako, da 
urejanje tega ni več v domeni Sveta KS Šebrelje. O projektu so bila večkratna dogovarjanja s 
športnim društvom v KS, ki pa ni pokazalo interesa. Glede na to, da je društvo že prejelo pomoč 
(s strani občine) pri nabavi kosilnice in motorne kose in dveh novih košev, je zdaj dokončna 
ureditev in nato skrb za vzdrževanje igrišča (last občine) in otroških igral  na samem društvu. Za 
gradnjo podpornega zidu pa je treba pridobiti vso potrebno dokumentacijo. 
 

6. Sodelovanje pri iskanju ustreznejšega oz. dodatnega mobilnega operaterja. 
Na tem področju ni bilo nobenih aktivnosti tako, da naloga ostaja opredeljena kot stalna naloga 
Sveta KS. 
 

7. Še vedno je v veljavi težnja po kulturni obogatitvi vasi z vpeljavo – izvedbo projekta »Knjiga v 
vsako hišo«. 
Enako kot pod predhodno točko, tč.4, v kolikor bo za izvedbo le-te aktivnosti še obstajal kakršen 
koli interes in v kolikor bo še obstajal aktivist, ki bo nadaljeval in poskrbel za izvedbo tega plana 
ter za nadaljnje vzdrževanje projekta. 
 

8. Začetki dogovarjanj v zvezi z ureditvijo »ekoloških otokov« v vasi. 
 Ostaja v planu nalog za prihodnje leto. 
 
9. Ustrezna ureditev – sanacija mostu v »Kopačnicah«. 

Ni bilo aktivnosti, ostaja v planu nalog za vnaprej. Izkazalo se je, da bi objekt potreboval 
strokovno izvedbo. 
   

10. Nadomestilo za izvajanje aktivnosti KS v prostorih PGD Šebrelje. 
 PGD Šebrelje je bila dodeljena finančna pomoč (kot nadomestilo za izvajanje vseh možnih 

aktivnostih KS v prostorih PGD Šebrelje, ki nam je ponujeno za tovrstno dejavnost KS) v obliki 
plačila dela stroškov asfaltacije dovoza do Gasilskega doma (dovozna pot pred Gasilskim 
domom in del desne strani, ostali del je financiran in poravnan s strani lastnikov tamkajšnjega 
zemljišča).  

 
11. Nabavljene so tudi nove zastave, urejeni novi drogovi in sklenjen pisni dogovor (pogodba) za 

skrbnika obveznosti te dejavnosti (izobešanje zastav ob z zakonom določenih praznikih in 
prireditvah in skrb za videz in izgled zastav ter pravilno izobešanje zastav, kar je prav tako 
zakonsko predpisano in določeno). 



12. Zgrajen je bil tudi nov podporni zid na nekategorizirani cesti v Hrib. Izkazalo se je namreč, da je 
treba zgraditi novega, ker bi se stari porušil. Tako da je bila večina finančnih sredstev, s katerimi 
razpolaga KS, porabljena za ta namen. Lastniki zemljišč pa so dobili primerno odškodnino.  

 

Add 2. - Plan del in nalog Sveta KS Šebrelje v letu 2022 
 

1. Voda – projekt »Pustota« je ovrednoten (predsednik podal pojasnilo o aktivnostih na tem 
projektu), soglasja lastnikov so dana, koncesijska pogodba je podpisana, potrebne analize so 
pridobljene in priložene. Projekt, ki je ovrednoten na 150.000,00 €, je podan v obravnavo, 
dokončna odločitev o vseh nadaljnjih postopkih pa je zdaj v pristojnosti Občine Cerkno. V letu 2021 
je torej projekt z vso potrebno spremljajočo dokumentacijo podan v obravnavo.  

2. Projekt »Sanacija ceste od križišča do Dolenje vasi do hišne št. 18« 
  je izdelan in ovrednoten, gre za asfaltacijo (preplastitev) v znesku 93.000 €.  
 

3. Sodelovanje pri iskanju ustreznejšega oz. dodatnega mobilnega operaterja ostaja v veljavi 
kot stalna naloga Sveta KS Šebrelje. Doslej na tem delu zastavljenih ciljev ni bilo aktivnosti.  

4. Kulturna obogatitev vasi, KS Šebrelje, z vpeljavo – izvedbo projekta »Knjiga v vsako hišo« in 
postavitev vsaj treh hišk knjige, »Hiša bukve«, v katerih bi si vaščani lahko vzeli, izposodili, 
dopolnili hiško s knjigami za branje, podarili, izmenjali knjige, revije ipd. (hiške naj bile postavljene 
»fiksno« ali »mobilno«, in sicer od pomladi do pozne jeseni, ob začetku zime pa bi zanje poskrbeli 
na ustrezen način in shranili knjige v za to določen prostor, tako kot hiške, če bi le-te bile 
»mobilne«, kar je najboljša varianta za njihovo podaljšano življenjsko dobo. »Hiše bukev« imajo 
postavljene že malodane vse okoliške vasi in kraji in čas je, da razmislimo tudi o tem, da na 
področju širjenja bralne kulture slovenskega naroda ne zaostajamo.  

5. Dogovori z ustrezno inštitucijo, ustanovo, podjetjem v zvezi z ureditvijo »ekoloških 
otokov« v vasi se še naprej opredeli kot stalna naloga Sveta KS, zato se prenese v naslednje leto.   

Add 3. – Razno – pobude in vprašanja Svetnikov KS Šebrelje 
 

Pod to točko so bila izpostavljena naslednja vprašanja: 

1.  Zakaj od 16.10.2020 do danes, kar bo kmalu kar leto dni, ni bilo sestankov Sveta KS 
Šebrelje? 

 Pojasnilo predsednika Sveta KS je bilo, da smo vsi skupaj skušali v največji možni meri upoštevati 
predpisane ukrepe v zvezi s Covid-19, posebno je bilo to upravičeno pričakovati pri večjem številu 
članov Sveta, ki imajo doma svojce s kroničnimi obolenji ali boleznimi, ki po svoji naravi in poteku 
spadajo v rizične skupine. Zato smo v soglasju z večino vseh članov Sveta KS izvajali telefonske 
»korespondenčne seje« in to smo na današnji seji ponovno potrdili prisotni člani Sveta KS, na 
poziv tudi vsak posebej, ne glede na to, kdaj je bil izveden preklic epidemije. Po tem preklicu v 
preteklem letu (po 15. maju), torej od 1. junija do 15. oktobra, ni bilo nobenega sestanka, 
aktivnosti pa so vseeno potekale? Kako, na podlagi čigavega pooblastila in dovoljenja? Pojasnjeno 
je bilo, da so se takrat že začele tudi poletne aktivnosti in je bilo tako sklepčnost sej težje 
zagotavljati. Vedno pa smo si izkazali potrebno zaupanje v delovanje in aktivnosti posameznikov s 
pomočjo telefonskih kontaktov, na katera smo se posamezniki vestno odzivali … 

2. Izpostavljena je bila problematika urejanja stare poti, časovno izvedena plačila tega 
urejanja, predvsem pa neinformiranosti vaščanov o odgovorni osebi, ki je bila za čiščenje in 
urejanje te poti zadolžena.  

 



 Dogajalo se je namreč, da so vaščani opozarjali poznanega »izvajalca urejanja poti« na »nedelo«, 
kar pa to ni bilo, saj nihče ni bil o ukinitvi dogovorjenega urejanja poti z obstoječim takratnim 
izvajalcem obveščen. Tako se je dogajalo, da so se ljudje z nekim določenim »negativizmom« in 
morda tudi s kakšnim drugim namenom in ciljem obračali na izvajalca teh del in izvajali pritisk, ki 
ni bil niti potreben, še manj pa upravičen! Glede na to, da so bile, po zagotovitvi obeh strani 
razpravljajočih vse ostale obveznosti urejene in poravnane v dogovorjeni obliki in vsebini, so se 
prisotni od razpravljanja na to temo v nadaljevanju seje distancirali. 

3. Izpostavljeno je bilo puščanje pipe na igrišču in ugotavljanju, kdo je za ureditev le-tega 
odgovoren in kdo je to puščanje dejansko nato saniral in uredil. Glede odgovornosti so bile 
podane nekatere ugotovitve in predlogi, katerim nihče v resnici ni nasprotoval in oporekal, je pa 
res, da določene odgovornosti nikjer niso zapisane, se pa preprosto in v človeški podzavesti 
sprejemajo in razumevajo ob sprejemanju določenih nalog in obveznosti. 

4. Glede na to, da nekdo opravi »dobro delo v dobro vseh«, je potrebno temeljit premiselk, ali 
ima v funkciji, ki jo posameznik v KS sprejme in izvaja smisel izpostavljati kot posredništvo pri 
eventuelni hitrejši realizaciji nekaterih projektov, saj po dosedanjih izkušnjah le-to ne prinaša 
želenega učinka, temveč je le pravilo »bumerang efekta«. 

5. Izpostavljeno je bilo vprašanje, kdo po obstoječih normativnih aktih lahko in more sklicati 
zbor krajanov in kdaj je to potrebno oz. upravičeno.   

 Ker se na to temo ni našlo ustreznega zaključka, naj se do naslednje seje pripravi gradivo za 
pojasnilo tega vprašanja. 

6. Glede na to, da se volitve novih članov Sveta KS približujejo, ki bodo že naslednjem letu v tem 
času, je bilo postavljeno vprašanje, ali smo obstoječi člani Sveta KS DOLŽNI SAMI ISKATI IN 
POSKRBETI ZA KANDIDATNE LISTE NOVIH ČLANOV, oz. iskati nove kandidate za to funkcijo. 
Pojasnjeno in obrazloženo je bilo, da to nikakor ni dolžnost obstoječih članov, zato bi bilo smiselno 
v nekem doglednem pred-času do volitev pozvati vse krajane in sovaščane k vložitvi kandidatur, 
kar pomeni, da se sami prijavijo in izpolnijo potrebno dokumentacijo (kandidatno listo s 
sopodpisom predlagateljev) ter jo posredujejo neposredno občinski volilni komisiji.  

7. Ob zaključku seje je član Sveta KS Šebrelje g. Aleksander Kuštrin predsedniku g. Evgenu Ozebku 

vročil dva izvoda ODSTOPNE in IZSTOPNE IZJAVE o odstopu iz Sveta KS Šebrelje, enega za 
Svet KS Šebrelje in en izvod za občino Cerkno. O nadaljnjem postopku (imenovanje nadomestnega 
člana in vključitve le-tega v delo Sveta KS Šebrelje oz. o ostalih potrebnih korakih bodo člani Sveta 
KS obveščeni naknadno).  

 

Ker drugih predlogov, vprašanj in pobud ni bilo, je bil sestanek zaključen ob 20.30 uri! 

  

Zapisnikar:      Predsednik članov Sveta KS Šebrelje: 
Marija Lapanja, l.r.     Evgen Ozebek, l.r. 
  


